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ČESKO: Bývalý prezident Václav Klaus na stránkách svého Institutu vyzval vládu, aby přestala
vyhrožovat národu a strašit lidi novým koronavirem v situaci, kdy v zemi nejsou reálně žádní
nemocní.
„Institut Václava Klause naléhavě vyzývá vládu a další instituce, aby přestaly strašit veřejnost
údajným zhoršením epidemické situace a vyhrožovat opětovným přitvrzením restrikcí vůči nám
všem,“ uvádí bývalý prezident se svými kolegy v tiskovém prohlášení nadepsaném: „Výzva IVK:
Přestaňte hrozit a strašit covidem.“
Podle názoru Václava Klause vláda v současné situaci, kdy v zemi nejsou prakticky žádní nemocní,
místo aby národ uklidňovala, vypouští další hrozby.

„V situaci, kdy nemocnice u nás registrují pouhých třicet nemocných covidem-19 a jen dva s vážným
průběhem nemoci, slyšíme namísto uklidňujících a konstruktivních slov jen hrozby. Žádná nová vlna
epidemie neprobíhá,“ píše bývalý prezident se svým kolektivem.

Placení testů

Ministr zdravotnictví Adam Vojtěch uvedl, že není možné dlouhodobě zatěžovat systém veřejného
zdravotního pojištění. Neočkovaní lidé si proto po prázdninách budou muset hradit preventivní testy
na korona

virus. Rozhodnutí učinila vládní rada pro zdravotní rizika.
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Podle ministra Vojtěcha ministerstvo chce motivovat lidi, aby se nechali očkovat. Podle něj je masivní
hrazení testů pro zdravotní pojišťovny a systém veřejného zdravotního pojištění skutečně poměrně
náročné.
„Nikde není nastaveno, že stát má hradit veškeré testy. Stát má platit indikované a epidemiologické
testy, ne ty, které jsou určeny k sociálnímu životu,“ prohlásil Adam Vojtěch.

Adam Vojtěch připomněl, že se novinka nebude týkat těch, kteří se z objektivních důvodů nemohou
nechat očkovat. Také se to nebude týkat dětí mladších dvanácti let. Dodal také, že hrazení testů by
se měla vztahovat i na děti straší dvanácti let.

„Ve chvíli, kdy všichni lidé, kteří mají možnost se nechat naočkovat, už očkováni budou, už bychom
neměli takto masivně testování hradit,“ dodal Vojtěch.
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